
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Kékkői Zoltán

Dr. Szili Katalin

	

Hit atilla
az Országgyűlés Elnökének trománysznl : Y. ~6,r~r3

	

írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

	

Érkezett: 2009 AUG 2 7;

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kíván-e lépéseket tenni annak érdekében, hogy a villányi Teleki Zsigmond Mezőgazdasági
SzakképzőIskola és Kollégium továbbra is önállóan működhessen tovább? "

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban látott napvilágot a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztérium
elképzelése, amely alapján az FVM fenntartásában m űködő középfokú szakképző iskolákat
három Térségi Integrált Szakképző Központba vonják össze. A különböző egyeztetések
folyamán arról biztosították az érintett iskolákat, hogy az összevonás nem fogja hátrányosa n
érinteni a leendő tagintézményeket.

A Teleki Zsigmond Mezőgazdasági Szakképző Iskola és Kollégium megszűntető
okirata szerint az intézmény azonban elveszíti szervezeti és gazdasági önállóságát, é s
gyakorlatilag a szekszárdi FVM Dunántúli Agrárszakképző Központ Csapó Dániel
Középiskola, Mezőgazdasági Szakképző Iskola és Kollégium telephelyévé silányul .

Az iskolákat tehát becsapták, és nem vették figyelembe nyilvánvaló érdekeiket, illetv e
azt a tényt, hogy létük szempontjából nélkülözhetetlen az önálló alapító okirat, a szervezeti é s
gazdasági önállóság, valamint saját OM azonosító .

A kialakult helyzetben Villány Város Képvisel őtestülete határozatot hozott, melyben
kinyilvánította azon szándékát, miszerint újra a Teleki Zsigmond Mezőgazdasági Szakképző
Iskola és Kollégium fenntartója kíván lenni . A határozatnak megfelelően Takáts Gyula,
Villány városának polgármestere 2008 . augusztus 18-án kezdeményezte Miniszter Úrnál a
megszűntető okirat visszavonását, illetve a fenntartói jog visszavételét célzó tárgyaláso k
haladéktalan megkezdését . Tette ezt annak ismeretében, hogy Miniszter Úr többször is utalt r á
az összevonások kapcsán, hogy nem gördít akadályt a vísszavétel elé .

Fentiek alapján kérdezem Miniszter Úrtól : Kíván-e lépéseket tenni annak érdekében ,
hogy a Teleki Zsigmond Mezőgazdasági Szakképző Iskola és Kollégium továbbra is önállóan ,
Villány Város Önkormányzata fenntartásában működhessen tovább?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . augusztus 27.

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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